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Närvarande:. Mia Rytterlund, Torbjörn Andersson, Andreas Brännlund, Benton Wolgers 
(valberedning), Kristina Lidh, Gun-Britt Skogsmo 
    
§1  Mötets öppnande  
Mia öppnade mötet 
 
§2  Val av två justeringsmän/ -kvinnor 
Gun-Britt Skogsmo och Torbjörn Andersson 
 
§3  Föregående protokoll  
Lästes igenom inga kommentarer 
 
§4  Läget i lagen 
A-laget:  
A-laget har spelat ST-cupen där de gick till semifinal. 
Det känns nu som ett mycket bra lag med en hel del nyförvärv. På träningarna innan  ST-
cupen var det c:a 20 spelare som tränade.. 
 
FAIF:  
Föräldramöte hölls den 7 januari. En egen cup kommer att organiseras i vår och planen är 
att tjejerna skall åka på cup i höst. Anmälan till serien måste vara inne till den 15 februari. 
Viktigt att säkerställa att det inte ramlar mellan stolarna mellan Aspö och Fogdö. Gun-
Britt checkar med Liselotte. 
 
97 -98 
Det 7 januari höll tränare och lagledare (Benton, Fredrik, Mia) möte då Fogdö 
kontaktades och det beslutades att ett FAIF pojklag skall bildas. Fredrik Lardén kommer 
att anmäla FAIF 97 till serien. Sista anmälningsdag 15 februari. Tränare för laget blir 
Benton och en tjugoåring (Christoffer?) från Fogdö. 
 
99-00 
Föräldramöte den 15 januari. Tränare Anna Roth men hon behöver ytterligare hjälp. Ett 
sjumanna lag måste anmälas. Sista anmälningsdag 15 mars 2010. 
 
02-03:  
Föräldramöte har hållits med två föräldrar som kom, c:a 10 stycken grabbar finns för 
närvarande. Träningarna planerat att starta på grusplanen vid Tosterö i april. Tränare 
saknas fortfarande. Tränare för helger finns, men inte annars. Styrelsen föreslår att  att 
Andreas är tränare och söker lagledare istället som är lättare att hitta. Sista 
anmälningsdag 15 mars. Anmälan kan kompletteras fram till den 31 maj.   
 
Gun-Britt har säkerställt att Aspö IF får organisera sammandrag på Bresshammar. 
 
§5 Lottförsäljning ÖB 
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Nils har fått löfte av ÖB att vi kan sälja lotter på ÖB 2:a och 4:e helgen i månaden. Listan 
finns uppladad på nätet. Document/ÖB 
http://www.klubben.se/public_club/images/_users/document/[1264]33261.xls  
 
§6  Ekonomisk rapport, budget 
Vi har 11000 på kontot. Bokföringen är inlämnad till Gunnar Eskång för föreberedelse av 
den ekonomiska redovisningen inför årsmötet. 
När redovisningen erhållits tillbaka från Gunnar kontakter Gun-Britt Mia så de kan göra 
budgetförslaget inför årsmötet. 
3.100:- från medlemsavgifter från stödmedlemmar har inkommit. 
 
§7 Årsmöte 
Val 
Nils Nordin     Sitter kvar behöver väljas om 
Liselotte Nejdstrand FAIF   Har ett år kvar av vald period 
Kristina Lidh  P97   Har avsagt fortsatt, behövs nykandidat 
Mattias Jonsson          A-Laget  Har ett år kvar av vald period 
Annika Stenström 02   Utgår 
Åsa Granberg  P98   Utgår 
Mia Rytterlund    Sitter kvar behöver väljas om 
Fredrik Lardén P97   Avgått 
Torbjörn Andersson    Sitter kvar behöver väljas om 
Andreas Brännlund 02-03   Behöver väljas 
Benton närvarande från valberedningen behöver säkerställa att Nils och Mattias Jonsson 
kvarstår (ej närvarande på mötet) och att kandidater till styrelserepresentanter för P97-98 
och 00-99 tas fram. 
Fredrik Selander Revisor  Benton behöver säkerställa att kvarstår som 
revisor 
Ann Hellström  Revisor supp  Gun-Britt får undersöka om kvarstår 
Bo Olsson  Valberedning  Gun-Britt får undersöka om kan ställa upp  
 
Ekonomis redovisning och budget 
Mia och Gun-Britt säkerställer att dessa finns enligt beskrivning under §6. 
 
Verksamhetsberättelse 
Kristina skiver verksamhetsberättelse för 2009 och kommande aktiviter under 2010. 
Under kommande redovisas Lagen, Fotbollskola, Sammandrag, Aspödagen och 
Lotteriförsäljning på ÖB.  För 2009 skrivs medlemsantal,  lagen med aktiviter och 
resultat.  Gun- Britt skickar fjolårets redovisningar till Kristina och dessutom underlag för 
årets såsom medlemsantal, lagresultat och övrigt som kan vara av intresse. 
Det verksamhetsberättelsen och kommande aktiviteter skickas till Nils för granskning i 
god tid innan årsmötet. 
Förtäring Årsmöte 
 
Gun-Britt gör sina delikata smörgåstårtor traditionsenligt. 
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§8 Ev frågor etc från/till Kansliet 
Städningsersättningen höjd till 8400:-. Två sponsorskyltar har kommit och kommer att 
hängas upp när det blir lite mindre snö.  
 
§9 Övriga frågor 
 
 
§10 Tid för nästa möte 
 
Årsmöte tisdagen den 16 mars  2010 klockan 19:00 
   
Sekreterare          Stf Ordförande                 Justeras                        Justeras 
  
   
  
Kristina Lidh      Mia Rytterlund      Gun-Britt Skogsmo  Torbjörn Andersson 
 


